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Zapytanie 

 

Dot. ulicy Stawowej 

 
Ulica Stawowa to krótki "ślepo" zakooczony fragment drogi przebiegającej po południowej i 

wschodniej stronie Stawu Brodowskiego. Droga stanowi też dojazd do przedszkola niepublicznego 

znajdującego się w tym miejscu, a cała okolica jest terenem bardziej służącym pieszym niż kierowcą. 

Chodnik znajdujący się wzdłuż drogi jedynie na odcinku kilkunastu początkowych od skrzyżowania z 

ul. Tomaszowską metrów jest w stanie pozwalającym na spokojne przejście pieszych. Dalej albo nie 

ma go wcale albo jest zbyt wąski. 

  



 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Czy nie można by na całej długości ul. Stawowej wyznaczyd "strefy zamieszkania" wraz z 

ustawieniem znaku D-40? 

2. Takie rozwiązanie generuje koniecznośd wyznaczenia miejsc postojowych, a oznakowanie 

poziome rodziłoby z kolei problem ze znalezieniem ich w odpowiedniej ilości i pożądanych 

miejscach. Niekoniecznie jednak miejsca postojowe trzeba oznaczad oznakowaniem 

poziomym. Tak jest przecież w wielu miejscach naszego miasta, że miejsca parkingowe 

(również te w strefie parkowania, a tu jest obowiązek wyznaczania ich jeszcze oznakowaniem 

poziomym) posiadają jedynie oznakowanie pionowe. Czy zatem w uzupełnieniu do 

proponowanego rozwiązania ze znakiem D-40 niw wystarczyłoby wyznaczenie miejsc 

parkingowych poprzez umieszczenie znaku D-18 wraz z ewentualnymi tabliczkami 

określającymi sposób parkowania? 
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Marek Duklanowski 


